
 

Osnovna šola Davorina Jenka Cerklje na Gorenjskem 

SVET STARŠEV 

  

Št. dok.: 900-6/2023/3-2 
  
  

ZAPISNIK 1. SESTANKA SVETA STARŠEV V ŠOLSKEM LETU 2022/2023 

21. 09. 2023 ob 18.30 uri  

   
 

Prisotni člani sveta staršev:  

• Lista prisotnosti - priloga  

Ostali prisotni:  

• g. mag. Boštjan Mohorič, ravnatelj  

• ga. Tatjana Škrab Grašič, pomočnica ravnatelja  

• ga. Anita Glavič, pomočnica ravnatelja  

  

Dnevni red:  

1. Uvodni pozdrav ravnatelja.  

2. Predstavitev staršev izvoljenih v Svet staršev.  

3. Izvolitev predsednika Sveta staršev, njegovega namestnika in zapisnikarja.  

4. Imenovanje staršev za člane timov in delovnih skupin.  

5. Predstavitev osnutka Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024.  

6. Potrditev nadstandardnega programa za šolsko leto 2023/2024.  

7. Kratko poročilo predstavnikov o 1. roditeljskih sestankih.  

8. Kratko poročilo o delu ASSOŠ in ZASSS.  

  

Ad1: Uvodni pozdrav ravnatelja.  

• Začasno so zaradi poplavljene šole nekateri oddelki na drugih lokacijah, kjer so bili zelo lepo 

sprejeti, predvidoma po jesenskih počitnicah pa se vrnejo na matično šolo. V poplavah je bila 

tudi popolnoma uničena učilnica tehnike v kleti in šolska kotlovnica. Šola izvaja vse ukrepe, da 

do začetka kurilne sezone kotlovnico usposobi.  

• 20 učencev se bo udeležilo projekta Erasmus+ pri izmenjavi med OŠ Davorina Jenka in Istituto 

Compresivo “Pian del Bruscolo” v Italiji.  

• V tem šolskem letu sta organizirana dve strokovni ekskurziji v tujino in sicer enodnevni v 

Salzburg, ter večdnevni izlet v Nemčijo in Francijo.  

• V prvi in drugi triadi je ponovno organiziran športni program Zlati sonček. Zaradi pridobitve 

dodatnih finančnih sredstev, je dodana tudi dodatna ura športa v 1. triadi.  

• Šola je resno vzela pobudo staršev na 3. seji sveta staršev v šolskem letu 2022/2023 glede 

nasilja in je organizirala izobraževanje za učitelje. Vzpodbuja se lep odnos in spoštljiva 

komunikacija. Poudarja se skupne dogodke in uspehe, s tem se preusmeri pozornost z 



 

delikventov, hkrati pa se opozarja na kršitve in posledice. Dana je bila tudi pobuda na pogovor 

v domačem okolju. V letošnjem letu se kot novost uvaja mesečno srečevanje učencev in 

vodstva šole:  

o Vsak prvi ponedeljek v mesecu za 15. min – 6. in 7. razred  

o Vsak drugi ponedeljek v mesecu za 15. min – 8. in 9. razred  

o Namen sestankov je podajanje enotnih informacij, izpostavljanje uspehov učencev, 

pohvale,   

o seznanjanje s hišnim redom in predstavitev ukrepov ob neupoštevanju le tega. Ideja 

je bila s strani  

o staršev pozitivno sprejeta.   

o Preventivne delavnice s področja promocije zdravja bodo v izogib motenja rednega 

dela pri pouku izvedene v strnjeni obliki v obliki naravoslovnega dneva, 

poimenovanega Dan zdravja, pod okriljem ZD Kranj, Log outa, Zavoda Meduza, Zavoda 

Vozim in šolskega računalnikarja.  

o Učenci 1. in 2. razredov nadaljujejo delo brez uporabe učbenikov in delovnih zvezkov.  

o V mesecu maju bo dan odprtih vrat šole, kamor bodo povabljeni tudi starši.  

  

Ad2: Predstavitev staršev izvoljenih v Svet staršev.  

Starši, izvoljeni v svet staršev, so se predstavili.  

  

Ad3: Izvolitev predsednika Sveta staršev, njegovega namestnika in zapisnikarja.  

Izvoljen je nov predsednik sveta staršev, g. Miha Čebulj. Namestnik ostaja g. David Rupnik, zapisničarka 

pa je ga. Žana Banov Ribnikar.  

  

Ad4: Imenovanje staršev za člane timov in delovnih skupin.  

V delovne skupine so bili imenovani naslednji predstavniki:  

Projektni tim za spremljanje vzgojnega načrta šole: Špela Studen, Zanja Kadunc, Tina Zorec, Nina 

Porenta, David Rupnik  

Projektni tim za kakovost: David Rupnik  

Projektni tim za prehrano: Tanja Kadunc, Barbara Zmerzlikar, Luka Jezeršek  

Šolski sklad: v nov 2-letni mandat so bili izvoljeni: Jana Bilanžić Bobnar, Špela Studen, Marko Štefančič  

Projektni tim za interesne dejavnosti: g. Anže Sirc, ga. Porenta  

V delovni skupini za nabavo delovnih zvezkov se zaradi načina dela ukine se predstavnike staršev, 

skupina v sestavi zaposlenih pa nadaljuje z delom in za učence 1. triade še naprej dobavlja zvezke in 

delovne zvezke 

Delovna skupina za pripravo rodireljskih sestankov: g. David Rupnik, g. Miha Čebulj in Žana Banov 

Ribnikar  

Aktiv svetov staršev OŠ pod Krvavcem: g. David Rupnik in g. Anže Sirc  

Zveza aktivov svetov staršev Slovenije: g. David Rupnik  

  

Ad5: Predstavitev osnutka Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024.  



 

Ravnatelj je predstavil Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/2024, ki so ga člani kot gradivo dobili 

pred sejo Sveta staršev.  

  

Ad6: Potrditev nadstandardnega programa za šolsko leto 2023/2024.  

Soglasno se potrdi nadstandardni program – glej LDN 2023/2024.  

  

Ad7: Kratko poročilo predstavnikov o 1. roditeljskih sestankih.  

Predstavniki so poročali o roditeljskih sestankih. Posebnosti ni bilo. 4. e razredu je bila zaradi odsotnosti 

razredničarke, dodeljena nova razredničarka.  

  

Ad8: Kratko poročilo o delu ASSOŠ in ZASSS.  

Na ASSOŠ in ZASSS od zadnje seje SŠ ni bilo posebnosti.  

  

Razno   

• Izpostavljeno je bilo oblačenje učencev v šoli. Predstavniki sveta staršev se zavedamo, da je to 

osebna izbira posameznika, vseeno pa priporočamo, da se starši s svojimi otroki pogovorimo 

o bontonu oblačenja.  

• Podana je bila pobuda, da bi se z izpostavljanjem problematike nasilja začeli pogovarjati že v 

nižjih razredih od 4. razreda naprej. Ga. Škrab Grašič je pojasnila, da se aktivnosti glede na 

zaznano problematiko pri posameznem razredu izvajajo tudi že v nižjih razredih, predvsem v 

sklopu ur oddelčne skupnosti.  

• Starši so opozorili na nezadostno označitev šolske poti in odsotnost prehodov za pešce na 

ovinku pri pekarni Umnik in v Lahovčah. Pojasni se, da svet staršev in šola pristojnosti za 

izvedbo ukrepov na javnih cestah nimata, da pa lahko opozorilo preneseta na občino.  

• Izpostavljena je bila uporaba tabličnih računalnikov pri pouku. Predstavniki šole pojasnijo, da 

pri posameznem predmetu v okviru učnega procesa učitelji občasno izvajajo interaktivno z 

uporabo telefonov ali tablic. Učenci, ki imajo telefone ali lastne tablice, jih lahko takrat 

prinesejo v šolo, ostali učenci si jih pa lahko izposodijo v šoli. Zaloga tabličnih računalnikov v 

šoli je omejena in če jih istočasno uporabljajo različni učitelji, jih lahko zmanjka, v tem primeru 

si dva učenca en računalnik delita. Mnenja staršev glede takega načina poučevanja so bila 

deljena, predstavniki šole pojasnijo, da se učitelji takega načina poučevanja lotevajo dokaj 

redko.  

• Postavljeno je bilo vprašanje glede napredovanja v naslednji razred, na katerega je ga. Škrab 

Grašič odgovorila, kako ga obravnava zakon.  

• Predstavniki so izrazili skrb glede uporabe športne dvorane, ki je bila v poplavah 4. avgusta 

poplavljena. Ravnatelj je predstavil stanje v dvorani in aktivnosti, ki jih je šola že izvedla. Kot 

toplotna izolacija tal je uporabljena volna, ki jo je poplavna voda napojila in se suši zelo počasi. 

Ob stenah so delno odstranili parket, ki se sicer ne napihuje. Vidnih plesni ni. Šola se je za 

navodila glede uporabe obrnila na NIJZ, NLZOH, koordinatorja za varnost in zdravje pri delu (g. 

Slokan), ambulanto medicine dela, SVIZ. Nihče od pristojnih ne želi podati odgovora, ali je 

uporaba take športne dvorane varna ali ne. Šola je na NLZOH podala tudi pobudo za merjenje 

mikroorganizmov, vendar je dobila odgovora, da meritev ne morejo opraviti, ker ne obstaja 



 

referenčni okvir dobljenih vrednosti. Šola športno dvorano redno prezračuje, pouk športne 

vzgoje pa v čim večji meri izvaja zunaj. Predstavnik staršev, ki dela v zdravstvu izrazi pomisleke 

in opozorila glede uporabe dvorane zaradi mikroorganizmov, ki lahko vplivajo na kožo, pljuča, 

grlo … in lahko povzročijo resne bolezenske težave.   

  

Svet staršev soglasno sprejme sklep, da predlaga, da se na zunanjem igrišču postavi šotor, kjer bodo 

učenci do adaptacije športne dvorane izvajali pouk športne vzgoje.  

  

   

Zapisnik pripravila: Žana Banov Ribnikar  

  

 


